

Listening part. Tasks 1-9

1. Вы услышите 6 высказываний. Установите соответствие между высказываниями каждого говорящего **A–F** и утверждениями, данными в списке **1–7**. Используйте каждое утверждение, обозначенное соответствующей цифрой, **только один раз**. В задании есть одно лишнее утверждение. Вы услышите запись дважды. Занесите свои ответы в таблицу.

1. The best moving pictures are in our heads.
2. Movie stars are very attractive.
3. Stage provides me with more exciting experiences than screen.
4. I try not to miss anything in the cinema.
5. It feels good to make a dream come true.
6. When thinking about cinema I remember an accident.
7. It is possible to create the cinema atmosphere without going out.

A	B	C	D	E	F

2. Вы услышите диалог. Определите, какие из приведённых утверждений **A–G** соответствуют содержанию текста (**1 – True**), какие не соответствуют (**2 – False**) и о чём в тексте не сказано, то есть на основании текста нельзя дать ни положительного, ни отрицательного ответа (**3 – Not stated**). Занесите номер выбранного Вами варианта ответа в таблицу. Вы услышите запись дважды.

- A) The tourist has visited England before.
- B) There is a number of sightseeing attractions in Windsor besides Windsor Castle.
- C) The tourist hopes to see the Queen in Windsor.
- D) The Household Cavalry Museum occupies a part of Windsor Castle.
- E) The tourist wants to see Windsor Great Park on a separate day.
- F) The receptionist claims that most tourists need more than one day to spend in Windsor.
- G) The tourist wants to buy postcards with the town views.

Запишите в ответ цифры, расположив их в порядке, соответствующем буквам:

A	B	C	D	E	F	G

Вы услышите интервью. В заданиях **3–9** запишите в поле ответа цифру **1, 2** или **3**, соответствующую выбранному Вами варианту ответа. Вы услышите запись дважды.

3. The Portobello Festival differs from festivals in Cannes and Venice as it

- 1) does not attract celebrities.
- 2) is not so fashionable and well-known.

- 3) is running its second season only.
4. The festival was initially founded to
 - 1) let independent filmmakers demonstrate their work.
 - 2) help different filmmakers earn money.
 - 3) advertise video equipment but not to show films.
5. According to the festival's director they made the festival free because
 - 1) there are no expensive prizes and launch parties.
 - 2) they get enough money for placing advertisements.
 - 3) sponsors and funds provide good financial support.
6. One characteristic feature of the Portobello Festival is that
 - 1) 700 films are shown each festival season.
 - 2) student films are shown together with professionals' works.
 - 3) only short films are chosen for the festival annually.
7. The festival's director believes that their films are
 - 1) worthy to be shown on TV.
 - 2) the world's top hits.
 - 3) of better quality than TV films.
8. The famous filmmaker whose first film was shown at the festival is
 - 1) John Malkovich.
 - 2) Guy Ritchie.
 - 3) Jonathan Barnett.
9. Speaking about future plans, the festival's director
 - 1) sounds optimistic about the festival extension.
 - 2) believes the festival should turn to other arts mostly.
 - 3) thinks the festival will be united with Glastonbury or Edinburgh events.

3	4	5	6	7	8	9